

9/14/14

當神的兒子顯現的時候

周修強傳道

路加福音 17: 20-37

(1) 隱藏的天國

路加福音 13:18-21 耶穌說：「神的國好像什麼？我拿什麼來比較呢？」

¹⁹好像一粒芥菜種，有人拿去種在園子裡，長大成樹，天上的飛鳥宿在它的枝上。」²⁰又說：「我拿什麼來比神的國呢？」²¹好比麵酵，有婦人拿來藏在三斗麵裡，直等全團都發起來。」

路加福音 17:24-30 「因為人子在他降臨的日子，好像閃電從天這邊一閃，直照到天那邊。²⁵ 只是他必須先受許多苦，又被這世代棄絕。²⁶ 挪亞的日子怎樣，人子的日子也要怎樣。²⁷ 那時候的人又吃又喝，又娶又嫁，到挪亞進方舟的那日，洪水就來，把他們全都滅了。²⁸ 又好像羅得的日子，人又吃又喝，又買又賣，又耕種又蓋造，²⁹ 到羅得出所多瑪的那日，就有火與硫磺從天上降下來，把他們全都滅了。³⁰ 人子顯現的日子也要這樣。」

路加福音 17:37 門徒說：「主啊，在哪裡有這事呢？」耶穌說：「屍首在哪裡，鷹也必聚在哪裡。」

Luke 17: 20-37

(1) Hidden Kingdom

Luke 13:18-21 Then Jesus asked, "What is the kingdom of God like? What shall I compare it to? ¹⁹ It is like a mustard seed, which a man took and planted in his garden. It grew and became a tree, and the birds perched in its branches."
²⁰ Again he asked, "What shall I compare the kingdom of God to? ²¹ It is like yeast that a woman took and mixed into about sixty pounds of flour until it worked all through the dough." (NIV)

Romans 12:1-2 "Therefore, I urge you, brothers and sisters, in view of God's mercy, to offer your bodies as a living sacrifice, holy and pleasing to God—this is your true and proper worship. ² Do not conform to the pattern of this world, but be transformed by the renewing of your mind. Then you will be able to test and approve what God's will is—his good, pleasing and perfect will." (NIV)

(2) When The Son Of God Is Revealed

Luke 17:24-30 "For the Son of Man in his day will be like the lightning, which flashes and lights up the sky from one end to the other. ²⁵ But first he must suffer many things and be rejected by this generation. ²⁶ "Just as it was in the days of Noah, so also will it be in the days of the Son of Man. ²⁷ People were eating, drinking, marrying and being given in marriage up to the day Noah entered the ark. Then the flood came and destroyed them all. ²⁸ "It was the same in the days of Lot. People were eating and drinking, buying and selling, planting and building. ²⁹ But the day Lot left Sodom, fire and sulfur rained down from heaven and destroyed them all. ³⁰ "It will be just like this on the day the Son of Man is revealed. (NIV)

Luke 17:37 "Where, Lord?" they asked. He replied, "Where there is a dead body, there the vultures will gather." (NIV)